
P r o t o k ó ł  Nr BRM.0012.3.3.2020 

posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 15 kwietnia 2020 r. 
 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności   

w załączeniu. 

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz. 

 

Protokołowała pracownik biurowy Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w 

Olecku – Sylwia Barszczewska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka,  

 Kierownik Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska,  

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Przemysław Drozd, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz – Stefanowska, 

 Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Jadwiga Żychowska, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko. 

 

 

Przewodniczący Komisji –  Janina Anuszkiewicz 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski Komisji.  

 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej.  

 

a) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet 

radnych 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 



Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

 

 

b) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz 

przewodniczącym zarządów osiedli 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli.  

 

c) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

organizacyjnej pomocy społecznej pod nazwą Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Olecku i nadana jej statutu 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy społecznej pod nazwą Środowiskowy 

Dom Samopomocy w Olecku i nadana jej statutu. 

 

 

d) Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

e) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania 

 



Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

Kierownik Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja Szałkowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że poprzez e-sesję zostanie wysłany projekt porozumienia jaki przedstawił 

właściciel wraz z przedsiębiorcą ewentualnie powstałej żwirowni. Jest to propozycja 

porozumienia, umowa i weksel przygotowane przez przedsiębiorców, określające 

zobowiązania inwestora i właściciela działek wobec gminy. 

 

Komisja podjęła dyskusję o możliwości głosowania uwag do projektu uchwały mpzp blokiem. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

odpowiedział, że wiążące będzie głosowanie uwag do projektu uchwały mpzp przez radnych  

na sesji. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

uważa, że żadne pieniądze zaproponowane przez inwestora nie naprawią szkód jakie wyrządzi 

żwirowania. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że możemy przeciągać tą sytuację prawną do grudnia br.  Zauważył, że należy 

się zastanowić, czy nie warto skorzystać z propozycji jakie zaoferował inwestor  

i właściciel działek. Bo w sytuacji kiedy Wojewoda wyda koncesję na wydobycie kruszywa to 

my jako gmina nie będziemy mogli już z nich skorzystać. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja przy 1 głosie za, 1 głosie przeciw i 3 głosach wstrzymujących nie zaopiniowała 

projektu uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

 

g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozpoczęcie procesu 

połączenia spółek 



Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że w projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozpoczęcie procesu 

połączenia spółek dokonuje się następujących zmian na wniosek radnego Grzegorza Kłoczko:  

 w paragrafie 1. zastąpiono słowo „połączenia” słowem „reorganizacja”, które jest 

pojęciem szerszym i pozwala na większą elastyczność, analogicznie w paragrafie 2; 

 w związku z pojawiającymi się opiniami i wątpliwościami, wydaje się zasadna dyskusja 

nad zachowaniem odrębności organizacyjnej i własnościowej PWiK; 

 ostatnie zdanie uzasadnienia projektu uchwały otrzymuje brzmienie: „Niniejsza 

uchwała intencyjna upoważni Burmistrza Olecka do realizacji podjętej przez Niego 

inicjatywy zmierzającej do przedstawienia Radzie Miejskiej koncepcji reorganizacji 

spółek objętych przedmiotową uchwałą”.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

powiedziała, że według niej lepszym pomysłem byłoby podłączyć spółki gminne tj. PEC, PGK 

i TBS pod wydziały urzędu, z czego wynikałyby realne oszczędności. Natomiast PWiK 

powinno zostać odrębną spółką gminną, gdyż bardzo dobrze prosperuje.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

zauważył, że jest to ciekawa sugestia możliwa do rozpatrzenia w najbliższym czasie. Do tej 

pory pod żadną postacią nie była rozpatrywana taka możliwość.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że nie zna żadnej spółki prawa handlowego, która podlegała by pod wydział 

urzędu miejskiego.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja przy 3 głosach za i 2 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na rozpoczęcie reorganizacji połączenia spółek. 

 

 

h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie garażu  

i lokali użytkowych 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych. 

 

 

i) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  



zgłosiła wniosek o to aby zmniejszyć dotację na schronisko a przełożyć więcej pieniędzy  

na kastrację i sterylizację. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że nie ma dotacji na schroniska. Urząd ma umowę, gdzie za każde jedne zwierzę 

płaci. Przy wzmożonych interwencyjnych działaniach przed schroniskowych, która zwiększa np. 

sterylizację to realnie spada ilość zwierząt w schronisku za które gmina musi zapłacić. Jeżeli 

zostaną pieniądze, które obecnie są zabezpieczone w budżecie na ten cel, to będzie można  

je przeznaczyć na sterylizację.    

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zapytała, w jaki sposób są liczone zwierzęta , które trafiają pod opiekę do schroniska. Czy są to 

zwierzęta z naszych gmin i w jaki sposób można to sprawdzić. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że wykaz ilościowy przedstawia firma w Siedliskach Bystrym k/Giżycka, gdzie 

znajduję się schronisko. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zauważyła, że firma na dobrą sprawę może wpisywać zawyżoną liczbę zwierząt za które gmina 

musi płacić. W związku z tym powinny być wprowadzone działania mające na celu w sposób 

wiarygodny i możliwy do skontrolowania faktyczne ilości zwierząt pochodzące z naszych 

terenów.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że praktykowane jest od wielu lat zgłoszenie telefoniczne z informacją  

o biegających bezpańsko psach. Firma jedzie na miejsce zgłoszenie i ustala, czy są to bezdomne 

psy, czy mają właściciela. Jeżeli okazuje się, że psy są bezdomne, gmina otrzymuje telefon  

z zapytaniem, czy psy maja być zabrane do schroniska czy nie. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Olecko. 

 

j) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku 

Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” 
 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w 

Statucie Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” 

 



k) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

dodał, że cennik jaki został przedstawiony w projekcie uchwały jest podyktowany zmianami w 

wysokości opłat, które nastąpiły w spółce odbierającej odpady.  Podwyżki wynikają  

z czynników zewnętrznych tj. wzrostu najniższej krajowej, opłat za energię elektryczną, RDF, 

który od 1 kwietnia br. wzrósł o 300 zł.  

Poinformował, że od maja będą przeprowadzane kontrole. Wraz z odbiorcą odpadów będzie 

jeździć urzędnik Urzędu Miejskiego, będzie również zapraszany zarządca, właściciel budynków, 

który jest odpowiedzialny za zorganizowanie odbioru odpadów, szczególnie dotyczy to wspólnot 

mieszkaniowych. Celem tych kontroli będzie sprawdzenie czy samochód jest przystosowany do 

odbioru odpadów selektywnych oraz czy sami mieszkańcy stosują się do złożonych deklaracji 

odnośnie sposobu gromadzenia odpadów. Dla przykładu podał,  że w miesiącu lutym br. 83,4% 

mieszkańców zadeklarowało segregację śmieci, natomiast na bramie wjazdowej jest cały czas 

wzrost odpadów zmieszanych. Z jednej strony sami mieszkańcy chcą płacić mniej i deklarują 

segregację, natomiast rzeczywistość wygląda inaczej.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

 

l) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały. 

 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska  

zapytała, czy było zorganizowane spotkania z rodzicami dzieci ze szkoły w Kijewie 

dotyczących szczegółów wypracowanych w związku z zamiarem likwidacji szkoły i czy doszło 

do jakiś ustaleń. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

odpowiedział, że w związku z panująca pandemią COVID-19 i obostrzeniami dotyczącymi 

zakazem zgromadzeń spotkanie się nie odbyło. Jednak kiedy tylko będzie taka możliwość 

spotkanie z rodzicami dzieci z Kijewa się odbędzie.   

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja przy 2 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie. 



 

 

m) Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko  

w roku 2020 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

szczegółowo omówił projekt uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk 

na terenie Gminy Olecko w roku 2020. 

 

n) Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy 

Olecko w roku 2020 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

szczegółowo omówił projekt uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia sezonu 

kąpielowego na terenie Gminy Olecko w roku 2020. 

 

o) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2020-2029 

p) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

szczegółowo omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zwróciła uwagę do planów wydatków w załączniku nr 2 do projektu uchwały aby nie 

zmniejszać środków na zadaniu pn. „Modernizacja zasobów komunalnych”. Uważa, że 

modernizacja jest potrzebna, gdyż poprawi ona warunki życia mieszkańców.  Proponowałaby 

aby zdjąć środki z  zadania pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego w Gminie Olecko”  

z przeznaczeniem na zwiększenie zadania pn. „Modernizacja energetyczna budynku 

Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku przy ul. Zielonej 1”.  

Odniosła się do pisma skierowanego do Przewodniczącego Komisji Planowania, Budżetu  

i Gospodarki Rady Miejskiej Dawida Bondarenko w części, gdzie jest mowa o dofinansowaniu 

z Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego na zadanie pn. „Przebudowa odcinka drogi 

gminnej Nr 141044N w m. Giże, Gmina Olecko”. Uważa, że przy kwocie przyznanego 

dofinansowania w wysokości 70.000 zł nie stać gminy na pokrycie pozostałych kosztów 

inwestycji.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

odpowiedział, że środki które zostały przeniesione na zadanie modernizacji przedszkola 

pozwolą zamknąć inwestycje w całości. Pozycje z których zostały przeniesione pieniądze będą 



uzupełniane, aby remonty zasobów komunalnych nie zostały zamknięte. Jeżeli radna przekona 

pozostałych członków rady do przeniesienia środków z zadania pn. „Modernizacja oświetlenia 

ulicznego w Gminie Olecko” to decyzja zostaje w ich kwestii, temat jest otwarty.  

Odnosząc się do drugiej wypowiedzi przewodniczącej, na początku roku marszałek zbiera 

wnioski od samorządów na fundusz dróg dojazdowych do pól uprawnych rolników. 

Dofinansowanie w tym funduszu wynosi maksymalnie 100.000 zł, gmina otrzymała 70.000 zł, 

pozostała kwotę czyli 120.025 zł gmina musi pokryć z własnego budżetu. Uważa, że to jest 

jedyne źródło z którego gmina mogła otrzymać dofinansowanie na ten odcinek drogi.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zapytała się czy gmina ma rezerwę. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

ustalając budżet na 2020 rok ustalono deficyt w wysokości 5.426.784,26 zł. Jest rezerwa 

kryzysowa i ogólna oraz nadwyżkę w wysokości ok 600.000 zł dochodów bieżących nad 

wydatkami bieżącymi.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zapytała jakiej wysokości jest rezerwa kryzysowa. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że 349.000 zł.  

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zapytała jaka kwota została już wydana. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że ok 20.000 zł. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja przy 3 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata  

2020-2029. 

 

Komisja przy 4 głosach za i 1 głosem przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

r) Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

szczegółowo omówiła projekt uchwały. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie emisji obligacji. 

 

 

s) Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości  



Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz – Stefanowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia  

z podatku od nieruchomości.  

t) Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku  

od nieruchomości 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz – Stefanowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przedłużenia 

terminów płatności rat podatku od nieruchomości. 

 

u) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty prolongacyjnej 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz – Stefanowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

 

w) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od dochodzenia należności czynszowych  

z tytułu najmu lokali użytkowych stanowiących własność gminy 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie odstąpienia  

od dochodzenia należności czynszowych z tytułu najmu lokali użytkowych stanowiących 

własność gminy. 

 

x) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu: „Aktywny Senior 

w Gminie Olecko” 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały. 



 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  

do realizacji projektu: „Aktywny Senior w Gminie Olecko”. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zgłosiła wniosek o to aby zmniejszyć dotację na schronisko a przełożyć więcej pieniędzy  

na kastrację i sterylizację. * 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 
 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

Przewodniczący Komisji 

Janina Anuszkiewicz 

 

*odpowiedź została udzielona na komisji 


